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Rady Miasta Lublina 

Interpelacja w sprawie spełnienia postulatów i oczekiwań środowisk 
motocyklistów. 

�� Paz�enra n����szającychmotocy�tów o 

korektę przepisów drogowych w kwestii dopuszczenia motocykli do poruszania się po buspasach. 

Uzyskałem informację, że Wydział Zarządzania Ruchem i Mobilnością przygotował 

odpowiedni projekt uwzględniający między innymi zgłaszany przeze mnie postulat już we wrześniu 

2020 roku, ale projekt ten „utknał" w ZDiM. 

Proszę Pana Prezydenta o zdopingowanie kompetentnych i odpowiedzialnych urzędników, 

aby dokończyli procedurę w tej sprawie. 

Już praktycznie od miesiąca mamy sezon na jednoślady i przeciąganie tej procedury nie ma 

logicznego uzasadnienia. 

Sądzę również, że umożliwienie korzystania z buspasów motocyklistom jest zasadne i 

przyniesie więcej korzyści niż problemów, tym bardziej, że podobne rozwiązanie działa już w 

Warszawie. 

Bądźmy drugim miastem w Polsce, które zmieni przepisy tak, żeby służyły obywatelom, a 

nie niepotrzebnie ich gnębiły. 


